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Zápis ze zasedání Akademického senátu JAMU 

ze dne 12. listopadu2018 

 

Přítomni (7): doc. PhDr. Květoslava Horáčková, Ph.D., Hana Hána, DiS., doc. Mgr. Hana Halberstadt, 
doc. MgA. Roman Novozámský, Mgr. Miroslav Ondra, doc. MgA. Lukáš Rieger, Ph.D., Martina 
Watzková 

Omluveni (4): prof. Jiraský, Ph.D., prof. MgA. Opršál, MgA. BcA. Petra Vodičková, Ph.D., BcA. 
Stanislav Čaban 

Nepřítomen (1): BcA. Libor Brzobohatý 

Vystupující/přítomní hosté (7): prof. Mgr. Petr Oslzlý (rektor JAMU), JUDr. Lenka Valová (kvestorka 
JAMU); prof. PhDr. Silva Macková (prorektorka JAMU), doc. MgA. Marek Hlavica, Ph.D. (prorektor 
JAMU), prof. MgA. Jindřich Petráš (děkan HF JAMU), Ing. Marek Kokeš (OVIS) 

PROGRAM: 

1. ZAHÁJENÍ 
2. DOPLNĚNÍ ČLENSTVÍ V AS JAMU 
3. INFORMACE O PRŮBĚHU DOPLŇOVACÍCH VOLEB 
4. PROJEDNÁNÍ A SCHVALOVÁNÍ ZPRÁVY O VNITŘNÍM HODNOCENÍ KVALITY 

VZDĚLÁVACÍ, TVŮRČÍ A S NIMI SOUVISEJÍCÍCH ČINNOSTÍ JAMU ZA ROK 2017 
5. PREZENTACE NOVÝCH WEBOVÝCH STRÁNEK JAMU (PRACOVNÍ VERZE) 
6. VOLBA MÍSTOPŘEDSEDY/MÍSTOPŘEDSEDKYNĚ AS 
7. RŮZNÉ 

1. Zahájení 

Předsedkyně AS JAMU doc. Květoslava Horáčková přivítala přítomné senátory a hosty. Přítomno bylo 
sedm z dvanácti senátorů, předsedkyně konstatovala, že zasedání AS JAMU bylo svoláno podle všech 
náležitostí a v souladu s Jednacím řádem AS JAMU prohlásila senát za usnášeníschopný. Dále požádala 
přítomné senátory o schválení změny programu zasedání AS JAMU týkající se bodu 6: 

Vzhledem k menší účasti členů senátu navrhla odložit volbu místopředsedy na příští zasedání. 

AS JAMU odložení volby schválil tichým souhlasem. 

2. Doplnění členství v AS JAMU   

Novou členkou AS JAMU z řad studentů za hudební fakultu se stala Martina Watzková, kterou 
předsedkyně AS přivítala a seznámila ji s ostatními přítomnými členy AS.  

3. Informace o průběhu doplňovacích voleb 

Předsedkyně AS konstatovala, že doplňovací volby do AS JAMU z řad studentů HF proběhly úspěšně, 
a zároveň pozitivně zhodnotila elektronickou formu voleb. Poděkovala za pomoc panu Michalu Valovi. 
Poukázala na velkou aktivitu akademické obce při navrhování kandidátů i ochotu navržených 
kandidovat. V rozporu s tím byla malá účast akademické obce při samotné volbě (14,81 %). 
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4. Projednání a schvalování Zprávy o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 
souvisejících činností JAMU za rok 2017 

Dokument představila prorektorka prof. PhDr. Silva Macková. 
Vysvětlila mimo jiné, že se jedná o „zprávu o zprávě“, kterou bude třeba každý rok znovu 
vypracovávat. Sebehodnotící zpráva (cca šedesátistránkový dokument) se vypracovává pro období pěti 
let a průběžně se aktualizuje, jedná se o novinku zaváděnou nyní kvůli aktuálně podávaným žádostem 
o akreditace. 
Diskuse: 
Doc. Halberstadt se otázala na trvalost navrhovaných změn slučujících dosud samostatné ateliéry DF 
JAMU do společných studijních programů. JUDr. Valová jí odpověděla, že se jedná o zprávu 
zahrnující plán z roku 2017, kterou již (stejně jako zvolený postup) schválila UR DF JAMU. Tento 
stav lze změnit – je to však v kompetenci Divadelní fakulty. 
Předsedkyně AS JAMU seznámila členy AS s diskusním příspěvkem, který formou dopisu poslal 
senátu omluvený prof. Jiraský. Příspěvek se rovněž vztahoval ke Zprávě o vnitřním hodnocení. 
Jednalo se o návrh některých kateder HF, aby absolventský výkon byl hodnocen známkou. Doc. 
Horáčková informovala o tom, že v tomto směru již na HF proběhla diskuse mezi katedrami, z nichž 
se větší část formou hlasování přiklonila k zachování stávajícího stavu. Následně z dopisu prof. 
Jiraského přečetla vybrané pasáže (znevýhodnění při žádostech o zaměstnání, situace DSP). Prof. 
Petráš uvedl, že na základě zmíněného hlasování se vedení HF v již schválených dokumentech 
přiklonilo k stávajícímu stavu. Prof. Oslzlý uvedl svoji zkušenost a panující názor na DF JAMU, kde 
se pedagogové vesměs shodují na tom, že posuzování divadelních výkonů na této úrovni by nemělo 
probíhat známkováním. JUDr. Valová uvedla, že SaZŘ by sice mohl připustit různou formu hodnocení 
na obou fakultách, ale že tato diskuse již intenzivně probíhala v uplynulém tři čtvrtě roce na obou 
fakultách a její vyústění je zakotveno ve Studijním a zkušebním řádu. 
Prof. Macková uvedla, že HF dosud nedodala 2 přílohy ke zjišťování kvality, popsané absolventské 
výstupy a výstupy z výuky, které jsou nezbytné k podání žádosti o akreditaci – z nichž by náročnost 
navrhované kvalifikace mohla vyplynout. 
Doc. Horáčková položila několik věcných dotazů týkajících se propadu počtu bodů udělených za RUV 
v posledních letech na JAMU. Dotázala se, zda v souladu s informacemi ze Zprávy o vnitřním 
hodnocení za rok 2017 v roce 2018 již proběhla analýza příčin zhoršeného stavu a zda byla přijata 
nějaká opatření. Bylo odpovězeno, že je to záležitost fakult. Prof. Petráš odpověděl, že na HF JAMU 
tato analýza průběžně probíhá. Doc. Hlavica uvedl, že oběma fakultám předal k této analýze potřebné 
podklady za uplynulých pět let. 

Hlasování o Zprávě o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností 
JAMU:  

ANO: 7 NE: 0 

Zpráva o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností JAMU za 
rok 2017 byla schválena. 
 

5. Prezentace nových webových stránek JAMU (pracovní verze): 

Doc. Hlavica byl požádán prof. Spilkou, který je v zahraničí, aby představil aktuální stav. Z prezentace 
vyplynuly následující informace:  
Příprava stránek je dlouhodobě charakterizována obtížnou komunikací s firmou, která vysoutěžila 
zakázku. Na aplikaci vybraného grafického vizuálu bude vypsána soutěž. 
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Pracovní komise se věnovala především dvěma bodům – 1) ujasnění si filozofie stránek a 2) ujasnění si, 
komu jsou určeny. Ad 2: primárně jsou určeny zájemcům o studium a veřejnosti. 
Současný stav byl senátu představen na dvou stránkách (dosud bez finálního grafického zpracování). 
Doc. Hlavica představil konkrétní strukturu nabídky menu – její členění prošlo dlouhými diskusemi a 
bylo srovnáváno i se stránkami jiných VŠ. 
U tvůrčí činnosti je hlavní stránka prezentační (s fotografiemi). Další (pod) stránka již s fotkami 
nepracuje – zato má být informačně hutná. 
Každý zaměstnanec bude mít stejnou základní stránku: fotografie, jméno, pracoviště, výuka, publikace, 
umělecká díla – informace převáděné z IS. Bude tedy v zájmu každého akademického pracovníka, aby 
tyto informace v IS aktualizoval. 

 
Je potřeba vyřešit zodpovědnost za aktualizaci a vkládání údajů vyšší úrovně do IS. 
Stránky senátu by si přímo spravoval sám senát. Tato komise by pouze určila strukturu jednotlivých 
textových polí a hypertextových odkazů. 
 
Doc. Horáčková se zeptala, zda jako senát budeme dotázáni, jak si představujeme stránky AS. Doc. 
Hlavica vysvětlil, že v této chvíli je vypracovaná základní struktura a dále by se jednotlivými stránkami 
měli zabývat ti, kteří budou určeni jako zástupci pro web za fakulty a rektorát. 
 
 

5. Různé 

Předsedkyně AS informovala o Fóru předsedů AS, které se konalo 1.a 2.listopadu 2018 v Lednici: 

Přítomno bylo 19 předsedů AS z celé republiky, Fórum přijalo mj. usnesení týkající se podfinancování 
vysokého školství: 

„Fórum předsedů akademických senátů maximálně podporuje snahy o navýšení prostředků plynoucí 
do mezd vysokoškolských učitelů. Vysoké školy nedokážou bez dostatečného finančního zabezpečení 
získat a udržet kvalitní pracovníky.“ 

Příští schůze AS JAMU se bude konat 10. prosince 2018 v 16 hod., a to  v přízemí budovy rektorátu 
JAMU. 

 

Zápis vypracoval: doc. MgA. Lukáš Rieger, Ph.D. 

Verifikovala: doc. PhDr. Květoslava Horáčková, Ph.D. 


